



LIU, Qijia (Mitch)

Hong Kong

PRACTICE AREAS

- Capital markets
- Mergers and acquisitions
- Corporate compliance

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Liu joined Han Kun Law Offices in June 2026. His practice focuses on Hong Kong capital markets, mergers and acquisitions, and corporate compliance.

EDUCATION

Mr. Liu earned a Bachelor of Science in Business Administration, concentrating in Finance and Business Law, from Boston University's Questrom School of Business in 2023. He went on to receive his Juris Doctor (2025) and Postgraduate Certificate in Laws (2026) from The Chinese University of Hong Kong.

QUALIFICATIONS

None

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, Cantonese



刘骐嘉

香港

业务领域

- 资本市场
- 兼并和收购
- 公司合规

工作经历

刘骐嘉先生自 2026 年起开始执业，并于同年加入汉坤律师事务所香港办事处。刘先生的主要业务领域为香港资本市场、兼并与收购以及企业合规。

教育背景

刘骐嘉先生于 2023 年获得波士顿大学凯斯特罗姆商学院工商管理学士学位（主修金融及商法），并分别于 2025 年及 2026 年获得香港中文大学法学院法律博士（J.D.）学位及法学专业证书（PCLL）。

执业资格

无

工作语言

中文、英文、粤语